
Roses vol fer un Congr�s de viles amb Ôtop mantaÕ

Segons lÕalcaldessa, Montse Mindan, haur� de servir per pressionar les

administracions

La policia decomissa m�s material destinat a la venda ilálegal

ÒSom molts municipis amb la mateixa problem�tica, tots apliquem les mateixes eines que tenim a lÕ�mbit local i

no arribem. Hem de posar en com� aquest problema per fer pressi� sobre les administracions supramunicipalsÓ,

diu lÕalcaldessa de Roses, Montse Mindan, referint-se al fenomen del top manta. En lÕ�ltim ple lÕalcaldessa va

anunciar que lÕAjuntament vol convidar a Roses tots els municipis del litoral mediterrani de lÕestat afectats per

aquesta problem�tica per actuar junts. Mindan vol contactar amb aquests ajuntaments a par tir de la setmana

entrant i proposa reunir-los a Roses al novembre. Entre les mesures de car�cter estatal que superen els

ajuntaments podria haver-hi modif icacions de la llei dÕestrangeria, de les lleis que sancionen els productes

falsif icats, i mesures de car�cter social. LÕalcaldessa va fer aquest anunci en el torn de precs i preguntes,

responent a la interpelálaci� dÕun representant dels comerciants de la marina de Santa Margarida, Ricardo

Moraes, sobre aquest tema. Tamb� li va respondre el regidor de Seguretat, Joan Plana, donant compte dels

�ltims comissos duts a terme [vegeu la pe�a]. Segons el regidor, lÕestrat�gia policial dÕaquest any ha perm�s

reduir molt�ssim el nombre dÕenfrontaments entre la policia i els manters. Plana ha contraposat lÕaugment dels

comissos dÕaquest estiu i les actuacions al passeig dÕanys anteriors amb els manters que protagonitzaven

Òbatalles campals, que posaven en risc la integritat f�sica dels agents, vianants i dels mateixos mantersÓ.
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